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Ing.  Biž: 

Chcel by som sa spýtať, či bol realizovaný, keďže tu sme spomínali kosenie, bol realizovaný, 

alebo plánuje sa realizovať nákup strunových kosačiek na kosenie?  

 

 

PhDr. Čižmár: 

Čo sa týka nákupu kosačiek, momentálne aj Technické služby, aj mestské hospodárske 

stredisko disponujú technikou, ktorá slúži. Samozrejme, či je to pojazdná alebo strunová je 

stále od momentálnej situácie a od možností. Snahou je, aby sme predchádzali rôznym 

haváriám, resp. poškodeniam, takisto aby tie mestské plochy, zelené plochy boli vykosené 

tak, ako majú byť, ale hlavne, aby sme využili všetku dostupnú techniku. Zatiaľ momentálne 

aj s kapacitami, ktoré máme sú postačujúce, pretože dôležité je zladiť nielen dostatok 

techniky ale aj dostatok ľudského potenciálu. Tam sme niekedy závislí a to si treba povedať 

otvorene aj od možností, ktoré nám ponúkajú nástroje na zamestnávanie z úradu práce, 

sociálnych vecí a rodiny. Čiže, tam reagujeme okamžite a promtne na každú jednu možnosť, 

dávame si žiadosť tak, aby sme sa snažili šetriť aj prostriedky mesta na tento účel.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 
 

 


